
Verslag Jeugdraad 4 oktober 2022: 

Aanwezig: Pieter (voorzitter), Willem (ondervoorzitter), Cedric, Bram, Robrecht (Chiro Erps-

Kwerps), Tom (JoJo, onafhankelijke), Sébastien (Excuus), Nele (Chiro Flurk), Luna, Jessica, 

Toon, Wietse (scouts Kortenberg), Victor (JH Den Aap), Steffi, Laura, Mit (Dienst Jeugd)  

Verontschuldigd: Ann Vannerem (schepen), Marie (Chiro Flurk), Kauan, Mats (JH Den Aap), 

Marjon (Jeugd Rode Kruis), Shayan (Den Uyl), Ronaldo (onafhankelijke), Aline, Fatou 

(Chiro Flurk), Milan (Excuus) 

 Goedkeuring verslag jeugdraad september 2022  

o Geen opmerkingen. Verslag goedgekeurd 

 

 Klusjes update (alles op tijd doormailen) 

 

Dringende zaken mogen altijd gemaild worden naar 

gebouwenbeheer@kortenberg.be 

 

Nogmaals algemene oproep: mogen we nog eens vragen om de lichten en 

materialen niet te manipuleren/af te halen/af te plakken etc… 

 

o Nieuwe klusjes: 

  

o Chiro EK:  

 Wanneer zouden de oude sloten terugkomen? Is er zicht op 

enige timing?  

 

o Chiro Everberg:  

 Rolgordijnen vervangen + ophangen: op eigen kosten 

 

o Scouts Kortenberg: 

 Keuken stand van zaken: pas ten vroegste half oktober? 

Timing klopt nog?  

 Elektriciteit in de keuken nakijken: wanneer er slechts 1 

friteuse gebruikt wordt, valt de zekering altijd uit. Lastig bij 

evenementen.  

 Het raam van het lokaal aan de keuken is nog steeds stuk: 

wat is de timing?  

 Mannentoilet is heel snel verstopt, en dus afvoerputje ook.  

 Veel regenplassen op het grind -> wordt normaal opgelost 

bij Masterplan Colomba  

 Terras is verrot -> wat doen? 

 Kan scouts hulp krijgen bij het aanschrijven aannemers voor 

de lokalen meest tegen het bos (opstijgend vocht – scouts 

wil offertes opvragen, maar weten niet hoe, bij wie…)?  

 

o JH Den Aap:  

  / 

 

o JH ’t Excuus:  
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 Wanneer komen de verluchtingsroosters in het jeugdhuis 

(schimmel, ongezonde situatie…)?  

 

o JH Den Uyl:  

 / 

 

o Jojo:  

Kunnen er in de buitentafels een gat gemaakt worden voor parasols?  

Toer der verenigingen  

Chiro Erps-Kwerps 

 

o Startdag 

o Leidingsweekend  

 

Chiro Everberg 

o Startdag: eerste editie  

o Leidingsweekend 

  

Scouts Kortenberg 

o Overgang: overdag weinig volk, ’s avonds bbq was heel goed. Weinig 

gedronken. Wel veel nieuw ingeschreven kinderen (30 kinderen) 

 Tafels en banken aangevraagd bij de gemeente, maar waren niet 

meer beschikbaar terwijl ze op de dag zelf wel nog in Colomba 

stonden. Mit vraagt na wat de reden is waarom deze dan niet naar de 

scouts konden?  

o Planningsweekend 
 

JH Den Aap 

o Niks gehad  

 

JH Den Uyl  

o  

 

’t Excuus 

o  

 

JoJo 

o Startdag verplaatst naar 15/10 

 

Speelplein 

o Stuurgroepvergadering 

 

Jeugd Rode Kruis 

o / 

 



 Aanvraag projectsubsidies: Samenwerkingsverband tussen chiro Erps-Kwerps 

en Love Safely vzw: zie aanvraag + begroting  

o Birte legt nog even de werking van Love Safely vzw uit.  

o Chiro Erps-Kwerps vzw en Love Safely dienden een dossiertje in met meer 

uitleg over het project en een financiële begroting: zie documenten op Google 

Drive.  

o Men vraagt voor dit samenwerkingsverband 450 euro projectsubsidies aan de 

jeugdraad.  

o Stemming: Unaniem goedgekeurd 

o Na afloop evaluatieverslag + financieel verslag indienen bij Mit. Dit moet voor 

10 december gebeuren. 

 

 Toernee General: stand van zaken + laatste voorbereidingen 

o Auto huren voor het hele weekend 

o StuiterFuif 

 Springkastelen en provinciemateriaal zijn besteld  

 Brouwer moet nog besteld worden  

 Tafels + podiumelementen aanvragen bij de gemeente  

 Pieter kan vrijdagnamiddag aanwezig zijn voor als Pruts&Tijl 

springkastelen komt leveren.  

 Ook wat volk nodig om drank e.d. klaar te zetten.  

o Sporthal Cup 

 Opdrachten uitgedacht 

 Koekjes en drankjes bestellen 

 Spelmateriaal verzamelen -> op voorhand vragen aan chiro EK 

(vervoeren met gehuurde auto) 

 Reclame maken bij scouts en chiro  

o Bar General 

 Taken zijn verdeeld  

 Reclame: FB-evenement, Instagramadvertentie aanmaken (Nele zoekt 

uit) 

 

 Nutskosten vervolg + opmaak algemeen verhuurreglement en 

gebruiksovereenkomsten  

 

o Pieter maakte het advies m.b.t. de nutskosten af. Dit werd officieel ingediend 

bij het schepencollege op 21.09.2022. We ontvingen momenteel nog geen 

feedback van het college omdat men dit nog verder wil bespreken. 

o Wat nu? We wachten het antwoord vanuit het schepencollege af en bekijken 

dit verder samen met schepen Vannerem op de volgende jeugdraad.   

o We verplaatsen de jeugdraad van 1 november naar een avond waarop schepen 

Vannerem en Mit allebei kunnen. Datum zal nog gecommuniceerd worden.  

 

 Varia 

 

o Volgende jeugdraad = laatste jeugdraad van het huidige werkjaar. Dit betekent 

dat er op dat moment ook een nieuwe voorzitter en ondervoorzitter gekozen 

zullen worden. Willem neemt het mandaat van ondervoorzitter niet langer op. 

Pieter stelt zich nog voor 1 jaar kandidaat als voorzitter. Denk er dus alvast 



over na als je je kandidaat wil stellen. In november volgen de verkiezingen.  

 

o 18/10 om 19u = regionale uitwisseling voor jeugdraden. Locatie is nog 

onbepaald. Onder andere op het programma: jeugdraad op de kaart, social 

media, subsidies, vrijwilligerswerking versterken… Inschijvingslink staat in de 

messengergroep op Facebook.  

 

o Jeugdhuizenondersteuning: vervolg: Intensief traject.  

We overlopen samen het trajectvoorstel vanuit Formaat.  

Meer info en details: zie trajectvoorstel van Formaat (document te vinden op 

drive). Vervolgoverleg op 19 oktober. Nadien zullen er ook gesprekken zijn 

met de jeugdhuizen zelf.  

 

o Budget restfonds (1.800 euro): Wat kopen we aan? Hoe regelen we het?  
 We bestellen opnieuw (stevigere) tenten. Wie doet research? Tom 

tegen volgende jeugdraad 

 Stockeren in lokaal JoJo vanaf januari (?) 

 
o Terugkoppeling Kindergemeenteraad  

 Kindergemeenteraad komt voor het eerst terug samen op 19 oktober: 

kennismaking met elkaar en met de werking van de gemeente. Op het 

einde wordt er ook een brainstorm voorzien waarin de kinderen 

thema’s kunnen aangeven waarover zij het het komende jaar willen 

hebben. Deze aangehaalde thema’s nemen we, in de mate van het 

mogelijke, dan mee voor het inplannen van de volgende 

kindergemeenteraden. 

 

o Jaks: Voor 20/10 online invulformulier fiksen voor de maand december. Zie: 

https://www.kortenberg.be/artikel-infoblad-aanleveren 
 

o Ter info: uitbetaling van:  

 Coronasubsidies 

 Kampsubsidies zijn gebeurd. Te checken op jullie rekening.  

 

o Ter info: Vanaf volgende week 10/10 start Laurien als halftijdse kracht op de 

dienst Jeugd. Zij zal onder meer de Kindergemeenteraad, project 

kindvriendelijke gemeente en traject met de jeugdhuizen verder opnemen. 

Binnenkort dus kennismaking .   

 

o Volgende jeugdraad + bij wie (lokalencontrole):  

 

 JH Den Uyl 

 Datum wordt nog gecommuniceerd  

 

o Wat gaat iedereen doen komende weken?  

 JH Den Aap: Uitzending EK, beerpong met Aspi’s Flurk (19/11?), 

kerstbar  

 Scouts: kaas- en wijnavond (29/10), ledenweekends, pastafeest JIN 

(19/11) 

 JoJo 
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 Chiro Flurk: beerpong, chiroquiz 

 Excuus: margimix  

 Chiro EK: Aspiplusquiz inleefweek 

 12/11: cantus voor jeugdverenigingen:  nog wat voorbereidingswerk 

nodig (inkomprijs berekenen), shiften verdelen, bedanking voor 

leiding, jeugdhuizenbestuur, en speelpleinanimatoren 

 JoJo: Nacht van de Duisternis, startdag, paddenstoelenwandeling 

(vrijwilligers gezocht), klank- en lichtspel,  

o Kinderkerstmarkt: uitgesteld naar 2023 

o Flyers activiteit Bib ‘Podcast maken’ uitdelen aan achterban aub (doelgroep 

tieners +15 jaar) 

 

 

 

 

Volgende jeugdraad: om 20 u. in Den Uyl 

Exacte datum volgt nog (17 of 22/11) 

 

 

 

 

 


